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Адрес Koala Glass 
167 MAITLAND ROAD 
2304 SANDGATE, NSW

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Annealed glass is a less expensive, weaker option to tempered glass and is commonly used in table tops, cabinets and low traffic areas in the home or
office. At Koala Glass we supply and install annealed glass for a variety of applications. Call us today to discuss your glass needs and our professional
team can quote on any job, large or small in the Newcastle, Maitland, Lake Macquarie, Nelson Bay and Morisset area.

We are your 24 hour windscreen glass repair experts in Newcastle, Maitland, Lake Macquarie, Nelson Bay and Morisset. Call today on 49681450.

At Koala Glass we specialise in windscreen glass repair. This includes windscreen chip repair, side windows, and rear windscreen replacement for all
makes and models of vehicles. With  over 25 years in the glass business, you can rest assured that our professional team will deliver top quality,
speedy service at the most competitive prices. We service the Newcastle, Maitland, Lake Macquarie, Nelson Bay and Morisset area, so call or email
today for a free quote.

Company Profile of Koala Glass

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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